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Haber 7, 11 Eylül 2013 Çeşitli ziyaretler için Eskişehire gelen Kazakistan'ın Ankara Büyükelçisi 
Canseyit Tüymebayev, Vali Güngör Azim Tunayı makamında ziyaret etti. Ziyaret sırasında yaptığı 
konuşmaya, Vali Güngör Azim Tunayı Eskişehir Valiliğine atanmasından dolayı tebrik ederek 
başlayan Büyükelçi Tüymebayev, kentin 2013 Türk Dünyası Kültür Başkenti olmasından dolayı da 
kutladığını ifade etti. Tüymebayev,   ᠠ ᠀䔀猀欀椁开攀栀椀爀Ⰰ  eski zamanlardan bu bölgeye verilen Türk 
dedelerimizin ilk geldiği toprak olarak sayılır. Bundan dolayı sizin açınızdan böyle bir merkez 
olması doğaldır. Eskişehirin son zamanlarda nasıl geliştiğini biz biliyoruz. Eskişehirin sadece kültür 
alanında değil, Türkiye ve uluslararası düzeyde sanayi ve tekstil alanlarında pek çok faaliyetleri 
olduğunu biliyoruz dedi. Ankaradan Yüksek Hızlı Tren (YHT) ile gelen Büyükelçi, Eskişehire ilk kez 
trenle geldiğini belirtti. Tüymebayev,   ᠠ ᠀혀渀挀攀搀攀渀  otobüs ya da arabayla geliyorduk. Bir saat 20 
dakikada uçakla gelmiş gibi olduk. Türkiye için hızlı trenlerin çoğalması da önemli. Ne kadar 
çoğalırsa ülke ekonomisi, halkı nüfusu için çok önemli. Ülkenin kalkınması için büyük katkısı 
oluğunu düşünüyorum. Kazakistan Türkiye arasında da pek çok etkinlik yapılıyor. Mutlaka devam 
edecek. Bu konuda Eskişehirin büyük rolü var şeklinde konuştu. Kazakistan Büyükelçisi Canseyit 
Tüymebayevin ziyaretlerinden dolayı duyduğu memnuniyeti dile getiren Eskişehir Valisi Güngör 
Azim Tuna ise, kültür başkentliğinin geçen yıl Kazakistanın Astana şehrinde olduğunu hatırlattı. 
Tuna,   ᠠ ᠀䬀ئج氀琀ئج爀  başkentliğini bu sene sonunda Tataristan Kazana başkentliği devredeceğiz. 
Amacımız hem Türkçe konuşulan, Türk kültürünün haklim olduğu ülkelerle olan ilişkilerimizde yeni 
ivmeler kazandırmak, hem de bunun ötesine geçerek iş adamlarımızın İsmail Gaspıralının söylediği 
gibi  ᠀䐀椀氀搀攀Ⰰ fikirde, işte birlik sloganını hayata geçirmek anlamında yapacağımız çok şey var. Kültür 
başkentliği de buna hizmet ediyor. Eskişehir, geriye kalan süreyi değerlendirerek üzerine düşen 
vazifeyi yapmaya çalışacak. Kazakistanla da özel bir program yapabiliriz diye düşünüyoruz. 
Türkmenistan günleri yaptığımız gibi Kazakistanla da yapabiliriz. Eskişehir çok önemli bir noktada. 
Kültür başkentliği konusunda iyi bir seçim yapılmış bunun farkındayız. Eskişehirde bunun farkında. 
Kendilerini ağılamaktan dolayı büyük bir mutluluk duyuyoruz diye konuştu.
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